
Marquinho tak czy jednak nie?
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Brazylijski pomocnik Fluminense, Marquinho, jest obecnie piłkarzem

najczęściej pojawiającym sie w mediach jeśli chodzi o mercato Romy.

Gracz ma przejść zdaniem mediów do zespołu Giallorossich na zasadzie

wypożyczenia z opcją wykupu. Odmiennie o stanie negocjacji mówią

tymczasem Dyrektor Generalny Romy, Franco Baldini oraz trener

Fluminense, Abel Braga.

Braga w sobotę, w wywiadzie dla globoesporte.globo.com stwierdził:

- Dziś piłkarz zaliczył świetny trening, jednak jest praktycznie graczem Romy,

brakuje jedynie dokumentu. Z tego powodu nie wystawiam go dzisiaj w wyjściowej

jedenastce.

Inaczej w wypowiedzi przed meczem z Catanią dla Sky Sport, sytuację przedstawił

Franco Baldini:

- Jest jednym z graczy obserwowanych przez Sabatiniego. Nie jest piłkarzem Romy.

Mamy dyrektora sportowego żywiołowo poruszającego się po rynku, zbiera

informacje i jest zainteresowany. Może grać na środku i na boku pomocy, posiada

jakość, jednak jest tylko jedną z wizji.
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